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Beantwoording raadsvraag van Alexander van Holstein (CDA), ingediend op 28 mei 2025. 

 

Onderwerp: Politieke vragen over de Burap I 

 

 

Vraag:  

“Korte intro:  

Ten aanzien van de Burap wil de CDA fractie de volgende politieke vragen aan het college stellen tijdens de 

raadsbehandeling. 

 

De vragen: 

1. Er wordt in de Burap een forse overschrijding van de begrote kosten voor Jeugdzorg en WMO gemeld. 

Hoe is dit te rijmen met de eerdere uitspraken van het college op 25-2-2025 tijdens de behandeling van de 

motie Vreemd “Meer taken meer knaken” .  Dat er in tegen-stelling tot veel andere gemeenten in de regio 

Eindhoven in Oirschot geen tekorten waren binnen het Sociaal Domein. 

 

2. Wat is de status van de mobiliteitshub op Westfields? Nu ASML ook parkeervoorzieningen gaat 

ontwikkelen in de nabijheid van haar BIC ontwikkelingen aan de Eindhovense zijde. 

 

3. Mede in verband met de mogelijke herindeling met Best wordt de realisatie van het Oir-schotse 

grondstoffencentrum voorlopig stop gezet. Hoe zit het met de eerdere forse stijging (in relatie tot IMBK en 

grondstoffencentrum) van de afvalstoffenheffing? Gaat deze stijging voor 2026 eventueel teruggegeven 

worden?”. 

 

Antwoord: 

1. Er is inderdaad sprake van hogere kosten op het gebied van Jeugdzorg en WMO. In de Burap 

hebben we nader toegelicht waardoor deze veroorzaakt worden. Desondanks kunnen we 

concluderen dat deze kosten nog steeds lager zijn dan bij vergelijkbare gemeenten en dat we 

binnen de budgetten blijven die we daarvoor vanuit het Rijk krijgen. Wij zijn echter ook van mening 

dat het Rijk gemeenten voldoende middelen beschikbaar moet stellen om taken (zoals Jeugd en 

WMO) uit te kunnen voeren. 

2. Vooralsnog is de status van de Brainporthub op Westfields ongewijzigd. Het valt echter niet uit te 

sluiten dat het nu voorliggende VOSP “ASML op BIC Noord” uiteindelijk wel gevolgen gaat hebben. 

Het MRE is trekker van de project Brainporthubs. Vanuit dit project gaat onderzocht worden wat de 

mogelijke gevolgen zijn voor de Brainporthub op Westfields. Een mogelijke uitkomst kan zijn dat er 

gezocht gaat worden naar een alternatieve locatie langs de A58 voor deze Brainporthub.     

3. De vermindering van de kapitaallast door het niet doorgaan van het grondstoffencentrum wordt in 

deze bestuursrapportage ook doorgevoerd in de voorziening huishoudelijk afval. Wanneer wij de 

tarieven voor 2026 gaan berekenen, wordt er dus rekening gehouden met de actuele voorziening. 

Als er geen andere invloeden meer zijn op deze voorziening, dan zou dit inderdaad kunnen leiden 
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tot een lagere afvalstoffenheffing volgend jaar. Dan merkt de inwoner dat direct. Natuurlijk zijn er in 

de praktijk ook andere invloeden op deze voorziening. Maar uw vraag of het niet doorgaan van het 

grondstoffencentrum vanaf 2026 wordt meegenomen in de nieuwe afvalstoffenheffing, kunnen wij 

positief beantwoorden.  

 

 

Oirschot, 10 juni 2025 

 

BURGEMEESTER EN WETHOUDERS VAN OIRSCHOT, 
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